

MIOXIDIL Shampoo

The Only Scientifically Formulated Shampoo To Treat Hair Falling



Mioxidil shampoo promotes hair growth and strengthens hair scalps, since it contains Minoxidil which belongs to a set of topical medicines used for treating baldness and hair falling. Scientifically studies have proved that Minoxidil is very effective, it strengthens hair scalps by increasing blood irrigation. The definite outcome of collaborating science along with nature is obtaining thick, strong and smooth hair

Types of Mioxidil shampoo :

- 1- Mioxidil shampoo with Vitamin B5 : for normal, greasy and dry hair.
- 2- Mioxidil shampoo with Menthol extract : for all types of hair.
- 3- Mioxidil shampoo with Laurus Nobilis extract for all types of hair.
- 4- Mioxidil shampoo with Chamomile extract for all types of hair.
- 5- Mioxidil shampoo with Tar.
- 6- Mioxidil shampoo with Aloe.

General chemical composition of Mioxidil shampoos :

- Minoxidil USP.
 - Surface active agents.
 - Natural oils and softening materials
- Direction of use :**
- Wet the hair and the scalp with warm water.
 - Put a few amount of Mioxidil shampoo on the scalp.
 - Rub the scalp and hair gently .
 - Leave it about 5 minutes then rine thoroughly with water.
 - It is preferred to repeat that 2-3 times during each bath.
 - Mioxidil shampoos are used 3-4 times each week .

MIOXIDIL with Aloe Vera Shampoo For All Hair Types



Contains Aloe Vera which in turn contains more than 75 materials that nourish, support and heal Hair and scalp like (proteins, vitamins, minerals and enzymes)

Mioxidil shampoo with Aloe Vera:

- 1- Promotes hair growth.
- 2- Relieves scalp itching.
- 3- Reduces scalp redness and inflammation.
- 4- Relieves itching and scaling of the scalp accompanied grease and psoriasis.
- 5- Alleviates dandruff due to its antifungal properties.
- 6- Adds strength and luster to hair.
- 7- Moistures and smoothes for hair and gives hair a fit appearance.



For Dry Hair

Normal Hair

Greasy Hair

MIOXIDIL Vitamin B5 Shampoo

Mioxidil shampoo with vitamin B5 for normal, greasy and dry hair :

This type of shampoo contains vitamin B5 (panthenol), which belongs to the vitamin B group. It is involved in the composition of Co-enzyme(A) which has a basic metabolic role

Studies have approved that vitamin B5 strengthens the hair and maintains the vitality and the original color of the hair. It also delays the growth of white hair.



MIOXIDIL With Menthol Extract Shampoo For All Hair Types

Mioxidil shampoo with Menthol Extract for all types of hair:
In addition to Minoxidil, menthol is added which it is obtained from peppermint leaves.

There are some reasons for adding menthol :

- 1- Menthol has an antiseptic effect since it is an organic substance belongs to the group of saturated cyclic alcohol. It relieves itching and scalps irritation and sensitivity caused by chemical substances such as hair dyes.
 - 2- Aromatic stimulant, gives scalp the feeling of refreshment, liveliness and coolness that lasts for a long time.
- Mioxidil shampoo with menthol extract removes the excessive oiliness to transform troublesome and dry hair into silky smooth hair that shines with good health.



MIOXIDIL WITH LAURUS NOBILIS EXTRACT Shampoo For All Hair Types

Mioxidil shampoo with Laurus Nobilis Extract for all types of hair :
Mioxidil with Laurus Nobilis leaves extract activates blood circulation in scalp, and consequently, increases the vasodilator activity of Minoxidil.

The basic and active components in Laurus Nobilis extract are the set of volatile oils and fatty acids such as Laurus oil which is among the natural materials used long ago, and known for its remarkable effects and advantages in most fields.

It has anti-bacterial and anti-inflammatory effects.

It removes the excessive oiliness to bring back vitality and brightness to the faded hair and bring back the moisture and shine to the damaged hair by hair dyes.

It also helps in treating of hair loss .



MIOXIDIL With Chamomile Extract Shampoo For All Hair Types

Mioxidil shampoo with Chamomile Extract for all types of hair:

This is a very distinct type of shampoo because of the natural extract used in formulation. In addition to the medical effect of Minoxidil, chamomile extract has been added.

The main active ingredients of chamomile extract are flavonoid and volatile oils

Chamomile extract is known for its effect and usefulness in most fields, since it has anti-bacterial and anti-inflammatory effect.

It treats brittle hair and gives luster and beautiful healthy

appearance to hair and treats irritation and sores of the scalps.

It removes the excessive oiliness to transform troublesome hair

into silky smooth hair that shines with good health .

MIOXIDIL TAR Shampoo For All Hair Types



Mioxidil shampoo with tar :

Shampoo tar is very significant since it depends basically on vegetal tar which is known for its great effect on treating lots of dermal diseases.

So it is used for the following cases:

- Relieves itching and scaling of the scalp accompanied with psoriasis
 - Seborrheic dandruff
 - Eczema
 - Dermatitis accompanied with grease and psoriasis
- Mioxidil tar maybe very rarely causes sensitivity and irritation.

Do not apply on open wounds.

Avoid contact with eyes otherwise wash with water.

For external use only .

MIOXIDIL



The Scientific Solution to Baldness and Hair Loss Treatment

Note : In case of alopecia and hair loss, it is recommended to use Mioxidil (spray) 2% or 5% alongside using Mioxidil shampoo that suits your hair nature .



Produced by Freesia Pharma

www.freesiapharma.com

freesiapharma

Yemen - Sana'a

Sole Agent:

Khamis for Medicines & Medical Appliances

Sana'a - Tel: 01 279222 - Fax: 01 294720

Hodaidah - Tel: 03 201817 - Fax: 03 201814

Taiz - Tel: 04 240740



ميوكسيديل

شامبو لكل أنواع الشعر

شامبو ميوكسيديل تار
يمتلك شامبو تار أهمية خاصة فهو يحتوي بصورة أساسية على مادة التار المعروفة بفعاليتها القاتلة في معالجة عدد من الأمراض الجلدية. ولذلك فهو يستخدم في الحالات التالية :

- التهاب الجلد الدهني والصدفية
- الإكزيما
- التهاب الجعد - المبرق للممرزات الدهنية والصدفية
- قُدسب ميوكسيديل تار في حالات نادرة حساسية وتهيج
- لا يعلق على الحروج المفتوحة.
- يفضل عدم دخول الشامبو إلى العينين في حال دخوله فتمس العينين بالماء.
- للاستعمال الخارجي فقط.



الحل العلمي لما حجة الصنع وتساقط الشعر

ملاحظة : في حالة الصلع وتساقط الشعر الشديد يفضل استعمال ميوكسيديل بخاخ ٢% أو ٥% من جانب شامبو ميوكسيديل المناسب لطبيعة الشعر .



Pharmaceutical Industries
إنتاج فريسيا فارما
www.freesiapharma.com
freesiapharma
اليمس - صنعاء

الوكيل الوحيد :

خميس للأدوية والمستلزمات الطبية
Sana'a - Tel: 01 294720 - Fax: 01 279222
Hodaidah - Tel: 03 201817 - Fax: 03 201814
Taiz - Tel: 04 240740

وتم إضافة المنقول للأسباب التالية :

1. يمتلك المنقول تأثيراً مطهراً فهو مادة عضوية تنتمي إلى زمرة الأغوال الحلقية المشبعة وهو مضاد للحكة ومخفف لأعراض التحرش الموضعي الناتجة عن تحسس فروة الرأس عند استخدام المواد الكيميائية المختلفة كصبغات الشعر.
2. فهو منبه يستمر ويحيطي إحساساً بالانتعاش والنشاط والبرودة في فروة الرأس ويعطي لفترة طويلة .

شامبو ميوكسيديل بخلاصة النعناع يزيل الدهون الزائدة ويعيد للشعر الباهت والجاف بريقه ولعائه وجوهرته .



ميوكسيديل

بخلاصة أوراق الخار

شامبو لكل أنواع الشعر

شامبو ميوكسيديل بخلاصة أوراق الغار لجميع أنواع الشعر :
ميوكسيديل مع خلاصة أوراق نبات الغار تنشط الدورة الدموية في فروة الرأس وبالتالي تزيد من التروية الدموية لبصلة الشعر وتعزز العمل القوي لمادة الميوكسيديل .

إن المكونات الأساسية والفعالة في خلاصة أوراق الغار هي مجموعة من الزيوت الطيارة والحموض الدهنية أهمها زيت الغار ويعتبر زيت الغار من المواد الطبيعية التي استخدمت منذ القدم نظراً لفعاليتها وقولده في مجالات متعددة فهو يمتلك خواص مضادة للبكتيريا ومضادة للالتهاب كما أنه يزيل الدهون ليجيد للشعر الباهت جوهرته ويريقه ويعيد للشعر المتضرر بالصبغة لعائه ونضارته وكما يفيد في معالجة تساقط الشعر.



ميوكسيديل

بخلاصة زهار البابونج

شامبو لكل أنواع الشعر

شامبو ميوكسيديل بخلاصة البابونج لجميع أنواع الشعر :
استخدمنا في هذا الصنف خلاصة طبيعية أكسبته تميزاً وقروراً فبالإضافة إلى التأثير الطبي لمادة الميوكسيديل قمنا بإضافة خلاصة البابونج
وتتألف المكونات الأساسية والفعالة في خلاصة البابونج من مجموعته فلاونويدات وزيوت طيارة وتعرف خلاصة البابونج بفعاليتها وقولدها في مجالات متعددة فهي مضادة للبكتيريا ومضادة للالتهاب وتصلح لتصفين الشعر.

شامبو ميوكسيديل بخلاصة البابونج يكسب الشعر مطهراً صريحاً جديلاً بريقاً ذهبياً كما يعالج تهيج وقرحات فروة الرأس ويزيل الدهون الزائدة فيعيد للشعر الباهت والجاف لعائه ويريقه وجوهرته .

ميوكسيديل

شامبو لكل أنواع الشعر

يحتوي على خلاصة الأروبار التي تحتوي بديروها على أكثر من 78 مادة غذائية وتسهل وتعالج الشعر وفروة الرأس مثل (البروتينات، الفيتامينات، المعادن، الإنزيمات) .

- 1 - شامبو ميوكسيديل بالصبار
- 2 - يعالج حكة الرأس - يعزز نمو الشعر
- 3 - الحد من حمرار والتهاب فروة الرأس
- 4 - يعالج حكة الرأس والتهاب الجلد المرافق للممرزات العينية والصدفية
- 5 - يخفف من حشرة الرأس بسبب خصائصه المضادة للفطريات
- 6 - يضيف قوة ولحان الشعر
- 7 - يرطب فروة الرأس ويعطي الشعر منظرًا لامعًا

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

شامبو ميوكسيديل بالصبار

ميوكسيديل

شامبو

الحضرة تساقط الشعر علمياً



شامبو ميوكسيديل يساعد على نمو الشعر وتقويته فهو يحتوي على مادة الميوكسيديل وهي من زمرة الأدوية المستخدمة موضعياً لمعالجة الصلع وتساقط الشعر وذلك بناء على دراسات علمية أثبتت فعالية هذه المادة في تقوية بصيلة الشعر وزيادة ترويتها الدموية والتخفيف الحثي لتضايف العلم والطبيعة هي الحصول على شعر كثيف قوي وناعم.

أنواع شامبو ميوكسيديل،

- 1 - شامبو ميوكسيديل بالنيامين B5 للشعر العادي - الدهني - الجاف .
- 2 - شامبو ميوكسيديل بخلاصة أوراق النعناع لجميع أنواع الشعر .
- 3 - شامبو ميوكسيديل بخلاصة أوراق الغار لجميع أنواع الشعر .
- 4 - شامبو ميوكسيديل بخلاصة البابونج لجميع أنواع الشعر .
- 5 - شامبو ميوكسيديل تار .
- 6 - شامبو ميوكسيديل بخلاصة الصبار

التركيب الكيميائي العام لشامبو ميوكسيديل،

- ميوكسيديل USP .
- مواد فعالة على السطح .
- زيوت طبيعية و مواد مطرية .
- طريقة الاستعمال ،
- بيل الشعر وفروة الرأس بالماء الفاتر .
- يوضع كمية قليلة من شامبو ميوكسيديل على فروة الرأس .
- يترك الشعر وفروة الرأس بلطف .
- يترك الشامبو حوالي خمس دقائق ثم يغسل بالماء جيداً .
- يفضل تكرار العملية ٢-٣ مرات أثناء الاستحمام .
- يستعمل شامبو ميوكسيديل ٢-٣ مرات في الاسبوع .